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Kretsstyremøte 
Møte nr: 12/2023-2025  
Dato Mandag 3. februar 2025  
Sted Teams klokka 20.00  
Deltok   
 Thomas E. Darell kretsleder 
 Per Oskar Andersen Nestleder 
 Roger Finjord styremedlem/leder LK 
 Jeanette Emdal styremedlem/leder AK 
 Jarle Olsen styremedlem 
 Ane Sofie Mikkelsen styremedlem 
 May Britt Harila varamedlem 
 Tony Pedersen varamedlem 
Fra adm. Jonas Karlsbakk Adm.sjef Finnmark 
 Vegard Øie SKU Finnmark 
Ikke møtt 
 

Merete J. Haugsnes styremedlem 

 
Saksliste 
S-sak 82/2023-25:  Info fra kretsleder, LK, AK (Thomas, Roger, Jeanette) 
S-sak 83/2023-25:  Info fra administrasjon og økonomistatus 2025 
S-sak 84/2023-25 Regnskap 2024 
S-sak 85/2023-25 Arrangør NNM ski 2026 i Finnmark 
S-sak 86/2023-25 Finansiering av SKU-reiser og bilkjøp i Troms 
S-sak 87/2023-25 Gode prosjekter for 500.000 samfunnsløftet-kroner 
S-sak 88/2023-25: Status for Handlingsplan 
S-sak 89/2023-25 Forslag kriterier Hederspris for Finnmark skikrets 
S-sak 90/2023-25 Gjennomføring Finnmark skikretsting 10. mai 2025  
S-sak 91/2023-25:  Eventuelt og neste møte 

 
Protokoll 
S-sak 82/2023-25:  Info fra kretsleder, LK, AK (Thomas, Roger, Jeanette)  
Informerer om landslagsutvalg og organisering av skiforbundet. Thomas drar til 
Trondheim på møter under VM.  
 
Per Oskar informerte om endringen fra rekrutt og juniorlandslag til større satsing på 
regionlag som Team Elon NN. Per Oskar og TENN. Budsjett som ser greit ut for 
sesongen, men det må jobbes for å sikre neste sesong. Ungt lag foruten Finn Hågen. 
Ingeborg går i U23-VM. 
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AK-leder Jeanette. Altasamlingen ble avlyst pga dårlig vær og regn. Ellers ser de 
fremover mot KM i alpint i Kirkenes 15. og 16. februar.  
 
LK-leder Roger: Vær og klimatiske forhold har vært et problem i år. Kanskje vi må se 
på en endring av sesongstart og avslutning.  
Liten HL-tropp, men hele 20 på Norgescup. Forventer en stor tropp til NC-finalen i 
mars. FM i Alta ble veldig bra. Bra smøreteam.  
Skikretsen har et godt samarbeid med skilinja i Nordreisa og alle 1. klassinger der er 
fra Finnmark.  
Barents Winter Games i Alta nytt av året. Jobber med uttak.  
Kong Harald Ungdomsstafett blir gjennomført og FSK sender ett lag.  
 
S-sak 83/2023-25:  Info fra administrasjon og økonomistatus 2025  
Har fått en del nye oppgaver for skiforbundet sentral etter at Thor Gjelsvik fra 
Akershus ble pensjonist. De viktigste er vedlikehold og utvikling av skiforbundets 
nettside. I tillegg er Jonas med i arbeidsgruppa for utvikling av isonen.  
 
Er problematisk med at klubbene i kretsen er sen med registrering av arrangement i 
isonen. Har aldri fullstendig terminliste fordi klubbene ikke legger inn rennene sine. 
Kretskontoret bør ikke gjøre dette, fordi det er langt enklere å starte innlegging fra 
bunnen av klubbene. Tviler på manglende kursing er hovedproblemet. Dette handler 
om klubbenes usikkerhet rundt eget arr og kanskje dette er noe grenkomiteene bør 
ta tak i.  
 
Økonomistyring i 2025.  
Nytt regnskapsoppsett skal gi bedre oversikt gjennom året på forbruk og uforutsette 
kostander. Foreløpig omsetning over nyttår har vært som ventet, men Norgescup i 
Molde ble veldig kostbar på grunn av dyre flyreiser.   
 
S-sak 84/2023-25 Regnskap 2024  
Se vedlagte regnskap 
FSK kommer ut med et lite pluss på like over 40.000 kroner. Se vedlagte regnskap.  
Store utlegg til vårmøtet og Kong Haralds Ungdomsstafett. Også en del inntekter i 
2023 som ble brukt i 2024, som for eksempel Alta Alpinfestival noe som ga et stort 
overskudd i 2023 og et mindre i 2024. I tillegg har krets lagt ut for en del utstyr som 
blir tilbakebetalt nå til våren gjennom Samfunnsløftet. 
  
På grunn av den store pengestrømmen som går gjennom kretsens konto i løpet av 
vinteren, er det viktige å holde kontroll med likviditeten til kretsen for å dekke alle 
løpende kostander. Per 1.1 2025 har kretsen en grei likviditet, blant annet fordi det er 
innført forskuddsbetaling til Norgescup.  
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S-sak 85/2023-25 Arrangør NNM ski 2026 i Finnmark  
NNM har alternert mellom de ulike fylkene hvert tredje år og i Finnmark veksler dette 
mellom øst og vest. Det er nå øst sin tur når NNM er tilbake i Finnmark i 2026. 
Spørsmålet om å arrangere NNM neste år ble først rettet til østfylkets største skiklubb 
Kirkenes Omegn Skiklubb. De har kommet til at de ikke ønsker å være arrangør for 
NNM.  
 
Varamedlem i kretsstyret, May Britt Harila, fortalte at IL Polarstjernen har fått 
forespørsel fra Langrennskomiteen i Finnmark om de kan ta på seg et slikt 
arrangement. ILP er positiv til å ta dette arrangementet, men endelig avgjørelse blir 
tatt på neste styremøte i IL Polarstjernen.   
 
S-sak 86/2023-25 Finansiering av SKU-reiser og bilkjøp i Troms  
Reiseregninger for skiklubbutviklerne har tidligere vært sendt til hovedkontoret på 
Ullevål. For å ansvarliggjøre kretsene bedre i planleggingen av SKU sitt arbeid og 
fordi mange kretser har investert i egen bil til sin SKU, blir det nå overført reisemidler 
til hver SKU som hver krets forvalter til beste for SKU sitt oppdrag.  
 
SKU i Finnmark og Troms blir tildelt 140.000 kroner for å dekke arbeidet i begge 
kretser. Troms er i prosess med å finne en bil som SKU skal bruke i sitt arbeid, for å 
begrense totalkostnadene på sikt. Finnmark skikrets vurderer det slik at dette ikke vil 
være fornuftig på det nåværende tidspunkt, spesielt siden nåværende SKU Vegard 
Øie ikke er bosatt i fylket. Derfor vil det være enklere å bruke leiebil og henger de 
gangene han er i fylket.  
 
 
S-sak 87/2023-25 Gode prosjekter for 500.000 samfunnsløftet-kroner  
Thomas må redusere terskelen for å delta. Færre og færre unger som har ski.  
Troms har skipakker som et alternativ. Kretsadministrasjon skal jobbe med å finne 
gode prosjekter i klubbene.  
 
 
S-sak 88/2023-25: Status for Handlingsplan  
Kretsstyret gikk gjennom handlingsplanen for å se hvordan status er for planlagte 
prosjekter.  
https://www.skiforbundet.no/finnmark/om-skikretsen/styringsdokumenter/  
 
 
 
 
 

https://www.skiforbundet.no/finnmark/om-skikretsen/styringsdokumenter/
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S-sak 89/2023-25 Forslag kriterier Hederspris for Finnmark skikrets  
Styret vedtar opprettelsen av tre priser som skal deles ut annet hvert år på 
skikretstinget. Prisene er som følger:  
 
FINNMARK SKIKRETS HEDERSPRIS 

a) For idrettslige prestasjoner 
Denne utmerkelsen utdeles enkeltpersoner (skiløpere eller trenere) i Finnmark 
som i løpet av sesongen har utmerket seg ved en eller flere prestasjoner på 
høyt nasjonalt eller internasjonalt nivå.  
 

b) For administrativ innsats  
Denne utmerkelsen utdeles til personer som over lengre tidsrom har ytet stor 
innsats på krets- eller klubbplan som leder, trener eller arrangementsansvarlig.  

 
  
  
SKIKRETSENS REKRUTTERINGSPRIS  
Skikretsens rekrutteringspris skal hedre ledere, trenere eller klubbstøttespillere som 
på ulike måter har fremmet skisporten og bidratt til vekst i aktiviteten i sitt nærmiljø.  
  
Statuttene: Prisen tildeles den person som gjennom sitt virke i klubben eller 

i lokalmiljøet har vært med på å spre skiglede og entusiasme, og 
bidratt til å gjøre skistadion til en attraktiv og viktig arena for barn 
og ungdom.  
 

 
 
S-sak 90/2023-25 Gjennomføring Finnmark skikretsting 10. mai 2025 
Kretsstyret vedtok å legge skikretstinget 20225 til Kirkenes. Kretskontoret skal snarest 
legge en plan for gjennomføring av dette og starte rekruttering av deltakere, ha 
dialog med valgkomiteen og starte arbeidet med å få inn årsberetninger.   
 
S-sak 91/2023-25:  Eventuelt og neste møte 
Neste møte blir mandag 7. april klokka 20.00 på teams.   


